



24th April, 2006

Latest News

Index

- **25 offenders were sentenced yesterday, Spring Anti-crime and Judgement centralized have been Launched**
- **A trafficked Guizhou girl of seventeen escaped 30 days later**
- **"Starriness" program twinkled in Liao Ning provincial TV**
- **A reunion story, after 9 years trafficked**
- **The prostitute acted before the World Cup**

《反拐新闻文摘》目录

- **25 名案犯昨领刑 春季严打整治集中宣判拉开序幕**
- **十七岁贵州少女被拐卖 30 天后逃出魔抓**
- **《满天星》今晚“闪亮”辽视荧屏**
- **11 岁时被拐卖 20 岁北上寻亲 失散 21 年姐弟终团圆**
- **世界杯战火未燃妓女先行 布拉特被问责**

Article in Brief

- **25 offenders were sentenced yesterday, Spring Anti-crime and Judgement centralized have been launched**

Whole story: http://www.bandao.cn/news_html/200604/20060419/news_20060419_167147.html

April 19 2006, Bandao Web Site—City News

As the first arrested, Miss Huang was an accessory of a robbery in youth who watched out when her partners were committing an offence. And she was sentenced into prison for two years.

From Apr.18, 2006 the Anti-crime and Judgement centralized launched. During this period, ninety three offenders would be sentenced, and the first day 17 cases were judged, 25 criminals were condemned.

- **A trafficked Guizhou girl of seventeen escaped 30 days later**

Whole story: <http://www.ctbn.com.cn/bordcast/society/2006-04-18/society10-15-185884.html>

April 18 2006, China Transportation and Broadcast Net

In the midday of April 5 2006, a young girl ran to the railway station and caught patrol Wang Gang and Ma Jun, who were on duty for saving, to seek help. She told them that she was kidnapped from Guizhou to Jingle county of Shanxi province.

- **"Starriness" program twinkled in Liao Ning provincial TV**

Whole story: http://bf3.syd.com.cn/gb/sywb/2006-04/18/content_2329047.htm

April 18 2006, Shenyang Evening Paper

"Starriness" is a 22-episode-sitcom which created by well-known screenwriter Ms. Zhao Dongling, directed by youthful director Gao Yigong and performed by many stars. This episode would show the trafficking story for woman and children.

- **A reunion story, after 9 years trafficked**

Whole story: <http://www.ctbn.com.cn/bordcast/society/2006-04-18/society10-15-185426.html>

April 18 2006, China Transportation and Broadcast Net

A boy was trafficked when 11 and escaped when he was 21 years old. His name is Yin Jianbo (Dong Sheng). After he knew his trafficking story, he left trafficked place to look for his elder sister. He met his sister after long time of parting.

The prostitute acted before the World Cup

Whole story: <http://sports.ynet.com/view.jsp?oid=8581537>

April 19 2006, Beijing Youth Net

Some NGOs warned that during the World Cup, about 60,000 women would be trafficked as prostitute to Germany.

Swedish sociologist and European councillor Mangold reported her viewpoint on "The problem of women trafficking before the World Cup". She asked Blatter, who is the president of FIFA what his attitude towards the issue of *sexual slavery* as well as actions.

25 名案犯昨领刑 春季严打整治集中宣判拉开序幕

全文: http://www.bandao.cn/news_html/200604/20060419/news_20060419_167147.html

2006年4月19日 半岛网-半岛都市报

女青年黄某专门负责在同伙抢劫作案时望风，4月18日上午，市南法院以抢劫罪判处黄某有期徒刑两年。

从2006年4月18日开始，全市春季严打整治集中宣判拉开序幕，本次全市4天共要集中宣判93犯，首日已宣判17案，25名罪犯获刑。

十七岁贵州少女被拐卖 30天后逃出魔抓

全文：<http://www.ctbn.com.cn/bordcast/society/2006-04-18/society10-15-185884.html>

2006年4月18日 中国交通广播网

4月5日中午，一位少女冲到了太原火车站客运值班员马军生和铁警王岗的面前，向他们和在场的群众哭诉了自己从贵州被拐卖到山西的悲惨遭遇。

今年3月2日，贵州遵义市的17岁少女孙天花，独自一人来到贵阳市找工作，被一名中年妇女以提供工作为名骗到山西省静乐县卖给一户姓杨的人家做了儿媳妇。

清明节时小孙趁杨家人上坟时逃出，身无分文的她在火车站民警的帮助下踏上了回家的列车。

《满天星》今晚“闪亮”辽视荧屏

全文：http://bf3.syd.com.cn/gb/sywb/2006-04/18/content_2329047.htm

2006年4月18日 沈阳晚报

今晚，一部由著名编剧赵冬苓女士创作，青年导演高一功指导，云集众多明星的22集电视连续剧《满天星》将在辽宁综合频道播出，该剧以打击拐卖妇女儿童为题材背景，讲述了一个关于沉沦和救赎的故事。

该剧在青岛、重庆、南京等城市播出后，收视率一度挤入前几位，成为众多观众街谈巷议的话题。

11岁时被拐卖 20岁北上寻亲 失散21年姐弟终团圆

全文：<http://www.ctbn.com.cn/bordcast/society/2006-04-18/society10-15-185426.html>

2006年4月18日 中国交通广播网

今年3月1日下午4时，一名满脸疲惫的年轻人从河南郑州乘火车，再转乘长途客车到木兰县东兴镇下车，与失散21年的姐姐团聚。

这名年轻人叫尹建波，小名叫冬生，21年前11岁的他被人贩子拐卖，后出逃被孤儿院收养，不久又被尹姓夫妇领养。20岁时 he 知道自己是东北人，就开始在黑龙江省内寻找梦中的场景和自己的亲人。

2006年初,尹建波的哥哥东至在哈尔滨电视台的《方圆之间》节目中看到冬生的寻亲经历,通过哈尔滨电视台找到了失散多年的弟弟,于是有了开头的一幕。

世界杯战火未燃妓女先行 布拉特被问责

全文: <http://sports.ynet.com/view.jsp?oid=8581537>

2006年4月19日 北青网

一些非政府组织警告说,世界杯大赛期间将有大约6万名女子被拐卖到德国从事色情服务。瑞士社会学家、欧洲议员曼格尔德发表了题为《世界杯前夕拐卖妇女问题》的报告。这位女学者要求同胞布拉特在反对现代“性奴隶”问题上采取“明确态度”。

For more information about other UNIAP trafficking news digests, please contact the following:

UNIAP Regional news digest: melissa.stewart@un.or.th
UNIAP Cambodia news digest: kristy.fleming@undp.org
UNIAP China news digest: uniap.china@gmail.com
UNIAP Lao news digest: phadsada.chanthavong@undp.org
UNIAP Myanmar news digest: ayhtut.uniapmm@undp.org
UNIAP Thailand news digest: uniap_thai@un.or.th
UNIAP Vietnam news digest: uniapvietnam@vnn.vn

If you have been sent this News E-Digest by a colleague and would like to subscribe, send an email with the word 'Subscribe' in the subject line to feng.jiang@public.un.org.cn. If you do not wish to receive further messages from UNIAP China Team, please notify us by replying to this message and typing "unsubscribe" in the subject line.

Previous editions of UNIAP China News E-Digest can be found on the China Children's Information Website: <http://www.cinfo.org.cn/UNIAP/uniap-index.htm>

UNIAP China Office

Address: Room 210, Building 4, No. 28 Donghousiang, Andingmenwai,
Beijing 100011, P.R. China
Tel: (+ 86 10) 6420 3307, 6420 1671
Fax: (+ 86 10) 6420 3115
Email (general): wan-uniap@sohu.com
Website: www.no-trafficking.org

如您想预订,请回邮件至 wan-uniap@sohu.com,注明预订即可。如果您不希望收到UNIAP提供的信息,请在回信中答复“不预订”。

往期的中国反拐新闻文摘可在[中国儿童信息中心网站上查阅](http://www.cinfo.org.cn/UNIAP/uniap-index.htm):
<http://www.cinfo.org.cn/UNIAP/uniap-index.htm>

UNIAP 中国办公室

地址: 中国北京安定门外东后巷28号4号楼210室
邮编: 100011
电话: (+ 86 10) 6420 3307, 6420 1671
传真: (+ 86 10) 6420 3115
电子邮件(办公室): wan-uniap@sohu.com
项目网页: www.no-trafficking.org
